
13

بدهی ۲۰ میلیارد تومانی سازمان 
جنگل ها برای اطفای حریق هوایی

ایســنا:  در پی تخصیص بودجه از ســوی سازمان  �
برنامــه و بودجه بــرای تأمین تجهیــزات و خدمات 
پرداختی به منظور اطفای حریــق جنگل ها، فرمانده 
یگان حفاظت ســازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری 
گفت: با وجود تخصیص اعتبارات جدید به ســازمان 
جنگل هــا ما همچنــان ۲۰ میلیارد تومــان به وزارت 
دفاع بــرای اطفای هوایــی حریق بدهکار هســتیم. 
سرهنگ علی عباس نژاد  اظهار کرد: سازمان جنگل ها 
به جد پیگیر اســت کــه تمام افــرادی را که در حین 
اطفای حریق در جنگل ها و مراتع کشور دچار آسیب 
می شوند، بیمه کند، از این رو ما در چارچوب بیمه های 
بی نــام، امــور درمانی افــراد آســیب دیده را پیگیری 
خواهیم کرد. وی در ادامه ضمن اشــاره به تخصیص 
اعتبــار ۱۵ میلیارد تومانی به ســازمان جنگل ها برای 
اطفای حریق گفت: از این ۱۵ میلیارد تومان، ۱۰ میلیارد 
اعتبار جاری ســازمان برای حفاظــت از عرصه های 
منابع طبیعی اســت؛ بنابراین با درصدی از این اعتبار 
تجهیزات اطفای حریق خریداری می شــود و به زودی 
برای اســتان ها ارسال خواهد شد. پنج میلیارد مابقی 
نیز از ردیــف اعتبارات ســتاد مدیریت بحــران برای 
اطفای هوایی حریق اســت. فرمانــده یگان حفاظت 
ســازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری افزود: وزارت 
دفاع ۳۰ میلیــارد تومان به دلیل اطفای هوایی حریق 
در ســال های گذشــته، از ســازمان برنامه و بودجه و 
ســازمان جنگل ها طلبکار بود. با اعتباری که به تازگی 
ســازمان برنامه و بودجه در اختیار ما قرار داده است 
توانسته ایم در مجموع ۱۰ میلیارد تومان از این بدهی 
را پرداخــت کنیم اما همچنان ۲۰ میلیارد تومان دیگر 
به وزارت دفاع بدهکار هســتیم. بــه گفته عباس نژاد 
مسئولان سازمان جنگل ها در هفته جاری جلسه ای با 
وزارت دفاع خواهند داشت تا درباره مشکلات جاری 

برای اطفای هوایی حریق تصمیم گیری شود.

هشدار پلیس به 
متقاضیان ثبت نام خودرو

ایلنا: ســرهنگ موقوفه ای نســبت بــه در اختیار  �
قرارگرفتــن اطلاعــات مربــوط بــه خرید خــودروی 
شهروندان ازسوی افراد ناشناس هشدار داد. سرهنگ 
جلیل موقوفه  ای، جانشــین رئیس پلیس پیشــگیری 
تهران بــزرگ گفت: با توجه به اعــلام نفرات برگزیده 
خریدار خودرو ازســوی کارخانه های ایــران خودرو و 
ســایپا و همچنین سررســید واریز وجوهات مربوط به 
خودورو به صورت اینترنتی، شهروندان باید هوشیاری 
خــود را درباره قرارنگرفتــن در دام کلاهبرداران حفظ 
کنند. او افزود: شــیادان درصدد این هستند که ازطریق 
فیشــنیگ یا درگاه های اینترنتی اطلاعــات متقاضیان 
خرید خودرو را دریافت یا هک کنند و پس از آن اقدام 
به کلاهبــرداری از آنها کنند. جانشــین رئیس پلیس 
پیشگیری تهران بزرگ تصریح کرد: اغلب افراد سالمند 
و اشخاص کم سواد مورد توجه کلاهبرداران قرار دارند.

خبر

تعداد جان باختگان کرونا در کشور 
به ۸۲۰۹ نفر رسید

ایرنا: رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی  �
وزارت بهداشــت، درمــان و آموزش پزشــکی گفت: 
تاکنــون ۱۶۹ هزارو ۴۲۵ نفر در کشــور به طور قطعی 
به ویروس کرونا مبتلا شــد انده و بــا فوت ۷۵ نفر در 
۲۴ ســاعت گذشــته، جان باختگان کرونا در کشور به 
هشــت هزارو ۲۰۹ نفر رســید. روز گذشــته کیانوش 
جهانپور درباره آخرین آمار مبتلایان قطعی به ویروس 
کرونا در کشــور بیان کرد: از جمعه تا شنبه ۱۷ خرداد 
۱۳۹۹ و بر اســاس معیارهــای قطعی تشــخیصی، 
دوهزارو ۲۶۹ بیمار جدید مبتلا به کووید ۱۹ در کشــور 
شناسایی شد که ۵۲۷ مورد بستری شدند. با این حساب 
مجموع بیماران کووید ۱۹ در کشور به ۱۶۹ هزار و ۴۲۵ 
نفر رســید. وی ادامه داد: متأســفانه در ۲۴ ســاعت 
گذشته، ۷۵ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند 
و مجموع جان باختگان این بیماری به هشــت هزارو 
۲۰۹ نفر رســید. ســخنگوی ســتاد مقابله با کرونای 
وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۱۳۲هزارو 
۳۸ نفــر از بیمــاران، بهبود یافته یا از بیمارســتان ها 
ترخیص شــده اند. جهانپور افزود: همچنین دوهزارو 
۵۷۸ نفــر از بیماران مبتلا به کوویــد ۱۹ در وضعیت 
شــدید این بیمــاری تحــت مراقبت قــرار دارند. وی 
بیان کرد: تاکنون یک میلیــون و ۶۰ هزار و ۱۲۶ آزمایش 
تشخیص کووید ۱۹ در کشور انجام شده است. رئیس 
مرکز روابط عمومی وزارت بهداشت گفت: وضعیت 
خوزستان همچنان قرمز است. استان های هرمزگان و 
کرمانشاه در وضعیت هشدار قرار دارند. در ۲۴ ساعت 
گذشــته، ۱۵ استان فاقد فوتی و شش استان فقط یک 
مورد فوتی بر اثر کووید ۱۹ داشــته اند. جهانپور اظهار 
کرد: بهبودی بیماران روند بهتری را طی کرده اســت. 
رئیس مرکــز روابط عمومی وزارت بهداشــت گفت: 
وضعیت استان ها یکسان نیست. استان های معدودی 
درگیر طغیان بیماری هستند و برخی استان ها ممکن 
است که هفته ها از سپری کردن این مرحله عبور کرده 
باشــند. با توجه به تفاوت اســتان ها، در استان هایی 
که وضعیت هشــدار دارند، انتظار جدیت بیشتری از 
مردم داریم که نکات بهداشــت فــردی و عمومی و 

فاصله گذاری ها را رعایت کنند.

ابتلای ۵۴ معتاد متجاهر به کرونا 
در ۱۱ استان کشور

ایســنا:  مدیــر کل پیشــگیری و درمان ســازمان  �
بهزیستی کشــور با اشــاره به جمع آوری شش هزارو 
۷۰۰ معتاد متجاهر و انجام تست غربالگری، از ابتلای 
۵۴ نفر از این افراد به کرونا خبر داد. فرید براتی ســده 
دربــاره آخرین آمار جمــع آوری و غربالگری معتادان 
متجاهر گفت: تاکنون در ۴۱ مرحله شــش هزارو ۷۰۰ 
نفر در ۱۱ استان کشــور جمع آوری و ساماندهی شده 
و به مراکز معرفی شــده اند. وی با اشــاره به اینکه از 
چهارهزارو ۵۰۰ نفر از این معتادان تست کرونا گرفته 
شده اســت، تصریح کرد: طبق دســتورالعمل وزارت 
بهداشت و کمیته درمان از همه افرادی که وارد مراکز 
شده اند باید تست کرونا گرفته می شد که البته برخی 
از اســتان ها به طور کامل تســت کرونــا را از معتادان 
جمع آوری شده دریافت نگرفته  اند. مدیر کل پیشگیری 
و درمان سازمان بهزیستی کشور با اشاره به اینکه ۵۴ 
نفر از معتادان جمع آوری شده، به کرونا مبتلا بوده اند، 
اظهار کرد: بیشترین تعداد معتادان مبتلا به کرونا (۳۴ 
نفر) مربوط به تهران بوده و بقیه در استان های دیگر 
هستند. براتی سده با بیان اینکه ۴۱ نفر در مراکز ویژه ای 
که برای افراد مبتلا در نظر گرفته شــده است، بستری 
شده اند، توضیح داد: بقیه این معتادان در خود مراکز 
قرنطینه افراد بدون علامت، در مراکز ماده ۱۶ مستقر 
هســتند. وی افزود: به این ترتیب چهارهزارو ۹۶۸ نفر 
هم از شــش هزارو ۷۰۰ نفر به مراکز ماده ۱۶ معرفی 
شدند. ســایر افراد جمع آوری شــده یا معتاد متجاهر 
نبودند یا اینکه جزء معتادانی بودند که شرایط پذیرش 
در مراکز ماده ۱۶ را نداشتند؛ یعنی یا جزء اتباع بیگانه 
بودند یا اینکه سنشــان زیر ۱۸ بود. مدیر کل پیشگیری 
و درمان ســازمان بهزیستی کشور با بیان اینکه تاکنون 
از بین ایــن افراد گزارشــی از موارد فوتی نداشــتیم، 
گفت: البته دو تا ســه مورد از افراد جمع آوری شــده 
حال وخیمی دارند؛ برای مثال در مشــهد دو مورد با 

وضعیت وخیم گزارش شده است.

ادعای جدید محققان: احتمال ابتلا 
به کرونا در افراد طاس بیشتر است!

تسنیم: استاد دانشگاه براون گفت: نتایج دو تحقیق  �
ما در اســپانیا نشان می دهد مردانی که طاس هستند 
بیشــتر از ســایرین به کرونا مبتلا می شــوند. براساس 
اعلام ســایت «مترو» تحقیقات جدید نشــان می دهد 
مردانی که موی ســر کمتری دارند بیشتر در معرض 
خطر ابتلا بــه کرونا قرار خواهند داشــت. «کارلوس 
ومبیر»، استاد دانشگاه براون، با تأیید این مطلب گفت: 
نتایج دو تحقیق ما در اســپانیا نشان می دهد مردانی 
که طاس هســتند بیشــتر از ســایرین بــه کرونا مبتلا 
می شوند! در تحقیق اول مشــخص شد ۷۱ درصد از 
مردانــی که به دلیل ابتلا به کرونا در بیمارســتان های 
اسپانیا بســتری بوده اند، طاس هســتند و در تحقیق 
دوم در سطح بیمارستان های مادرید مشخص شد ۷۹ 
درصد از  مردان مبتلا به کرونا طاس بوده اند. به گفته 
محققان، مشخص شدن دلیل ابتلای بیشتر افراد طاس 
به کرونا به بررســی های بیشــتری نیــاز دارد؛ تاکنون 
شــش میلیون و۸۵۱هزارو ۷۱۷ نفر در جهان به کرونا 
مبتلا شده اند که از این تعداد ۳۹۸هزارو ۲۶۰ نفر جان 

خود را از دست داده اند.
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شرکت عمران شهر جدید هشتگرد در نظر دارد با استناد به مصوبات هیئت مدیره نسبت به برگزاری مناقصه یک مرحله ای 
عمومی به منظور انتخاب پیمانکار به جهت اجرای عملیات ســاختمان نمازخانه و ســرویس بهداشــتی محوطه ایستگاه 

قطاربرقی شهر جدید 
با مبلغ برآورد اولیه ۶,۸۶۲,۱۵۰,۷۶۱ ریال و به حروف شش میلیارد و هشتصد و شصت و دو میلیون و صد و پنجاه هزار و 

هفتصد و شصت و یک ریال بر اساس قانون برگزاری مناقصات به شرح ذیل اقدام نماید.
نحوه خرید اسناد مناقصه: 

    ازکلیه تامین کنندگان دعوت به عمل می آید برای دریافت اسناد شرکت در فراخوان از تاریخ ۹۹/۳/۱۹ لغایت ۹۹/۳/۲۶ 
به ســامانه تدارکات الکترونیک دولت به نشــانی setadiran.ir مراجعه نمایند. آخرین مهلت بارگذاری اســناد مناقصه در 
سایت مذکور تا ساعت ۱۶:۰۰ روز سه شنبه مورخ ۹۹/۴/۱۰، می باشد. اسناد در ساعت ۱۱ روز چهارشنبه مورخ ۹۹/۴/۱۱ در 

سالن جلسات شرکت از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت بازگشایی می شود. 
- مبلغ فروش اسناد مناقصه ۱,۰۰۰,۰۰۰ ریال به حروف یک میلیون ریال و قابل پرداخت از طریق سایت می باشد.

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار:   
- اصل فیش یا تضمین شــرکت در فرآیند ارجاع کار به مبلغ ۳۴۳,۱۰۷,۵۳۸  ریال (ســیصد و چهل و ســه میلیون و صد و 
 IR۹۴۰۱۰۰۰۰۴۰۰۱۰۳۶۹۰۶۳۷۴۱۹۹)  ۴۰۰۱۰۳۶۹۰۶۳۷۴۱۹۹ هفت هزار و پانصد و سیصد و هشت ریال) را به حساب شماره
شــبا) بانک ملی به نام شرکت عمران شــهر جدید هشتگرد واریز و در سایت بارگذاری شود. در صورت عدم امکان دریافت 
یا بارگذاری اسناد در سایت با پشتیبانی سامانه تماس حاصل فرمایید. ارائه اصل ضمانتنامه شرکت در فرآیند ارجاع کار، تا 
یک ساعت قبل از بازگشایی به اداره امور مالی شرکت (به آدرس: شهر جدید هشتگرد فاز ۲ محله ۴ خیابان نیایش خیابان 

شهید مسیح صلاحی، پلاک ۴۹) الزامی است. 
- عدم ارائه اصل ضمانتنامه تا تاریخ فوق به منزله انصراف از فراخوان می باشد.

- دارندگان گواهینامه صلاحیت با حداقل رتبه ۵ در رشته ابنیه و داشتن ظرفیت کاری و ریالی آزاد.
ضمنا ارائه شناسه مالی و کد اقتصادی شرکت ، جهت دریافت اسناد الزامی می باشد. آگهی این مناقصه در پایگاه اینترنتی 
ملی مناقصات (iets.mporg.ir) و پایگاه اینترنتی شــرکت عمران به آدرس hashtgerd-ntoir.gov.ir و ســامانه تدارکات 

الکترونیک دولت (setadiran.ir) قابل مشاهده می باشد.

نوبت اول

شرق: رئیس اداره مراقبت بیماری های واگیر وزارت 
بهداشــت در نشســتی که به صورت ویدئوکنفرانس 
برگزار شــد، به ســؤالات خبرنگاران پاسخ داد. دکتر 
حســین عرفانی با اشــاره به اینکه همه گیری کرونا 
در حــال نزدیک شــدن بــه روزهای بهمن اســت، 
گفــت: با توجه به خطر درک شــده در بررســی های 
به عمل آمده در روزهای گذشته می بینیم که آموزش 
و اطلاع رســانی ما در سطح آگاهی عمومی مردم از 
۹۰ درصد به ۳۰ تا ۴۰ درصد کاهش پیدا کرده و یکی 
از دلایل افزایــش موارد بیماری در روزهای اخیر، در 
کنار افزایش تشخیص و انجام تست، به این موضوع 
برمی گــردد. همچنان باید کرونا را جدی بگیریم و به 
شــعار در خانه بمانیم پایبند باشــیم. این بیماری و 
همه گیری آن در صورتی مهار می شود که حاکمیت 
و مــردم دست به دســت هــم دهنــد و توصیه های 
پیشگیری را دنبال کنند. در روزها و هفته های گذشته 
شــاهد بودیم که از ابتدای بروز همه گیری در کشور 
که به اواخر بهمن سال ۱۳۹۸ بازمی گردد، عملکرد 
مناســب و قابل قبولی در ســطح کشــور جمهوری 
اســلامی ایران داشــتیم اما در روزهــای اخیر بنا به 
دلایلــی بعضا در برخی مناطق کشــور می بینیم که 
موارد بیماری رو به افزایش بوده اســت. مقداری از 
این افزایش موارد، به کمترشدن حساسیت مردم در 
رعایت رفتارهای بهداشتی و پیشگیرانه بازمی گردد. 
اگــر این موارد و اصول قرنطینه و پیشــگیری رعایت 
شــود، در مدت زمان کوتاهی می توانیم مهار بیماری 

را در اختیار بگیریم و همه گیری را کنترل کنیم.
کرونا ضعیف شده است؟

عرفانی در پاسخ به پرسشی درباره ضعیف ترشدن 
قــدرت بیماری زایــی ویــروس کرونا گفــت: درباره 
رفتارهای ویــروس کرونا باید توجه کرد که کووید۱۹ 
بــه عنوان یــک بیمــاری نوپدید مطرح اســت و به 
جرئــت می گویم کــه ندانســته های ما دربــاره این 
ویروس، نســبت به دانسته هایی که در قالب تجارب 
و بررسی های علمی ظرف چند ماه گذشته به دست 
آمده،  بسیار بیشتر است و هنوز ابعاد بسیار متفاوتی 
از این بیماری و عامل بیماری زایی آن وجود دارد که 
باید مــورد مطالعه قرار گیرد.او افــزود: تا جایی که 
شــواهد و قراین و دانش فعلی نشــان می دهد، این 
بیماری همــان بیماری کووید۱۹ اســت که در چین 
اتفــاق افتاده و راه های انتقــال آن ازطریق تنفس و 
رعایت نکردن بهداشت دست است که می تواند وارد 
بدن شود. در پاسخ به اینکه آیا کرونا شدت و ضعف 
دارد، باید گفت که در پاســاژهای ویروســی احتمال 
اینکــه حدت بیماری کاهش پیدا کند، وجود دارد اما 
هیچ شــواهد و قرائنی درباره اینکه بیماری کووید۱۹ 
در شرایط فعلی با بیماری ای که در اسفند ماه با آن 
مواجــه بودیم، تفاوت خاصی داشــته، وجود ندارد. 
ضمن اینکه در این شــرایط توانستیم علائم دیگری 
از بیمــاری را در کنار علائم قبلــی در نظر بگیریم و 
کشــف کنیم.او دربــاره تمهیدات مقابلــه با کرونا و 
آنفلوانــزا در پاییز گفــت: باید توجه کــرد که قطعا 

این احتمال وجود دارد که با شــروع فصل ســرما و 
پاییــز، با افزایش موارد ابتلا به ویروس کرونا درگیری 
داشته باشــیم؛ به طوری که هم با آنفلوانزای فصلی 
و هم با کووید۱۹ فصلی مواجه شــویم که از امسال 
بــه بعد احتمالا در پاییز بحــث کووید۱۹ را به عنوان 
یک واقعیت عینــی قبول کنیم تا راهکارهای مقابله 
با این بیماری در دســترس قرار گیــرد که مهم ترین 
آن واکســن اســت. البته همه می دانیم که امســال 
امیدبستن به دسترســی به واکسن کووید۱۹، امیدی 
واهی اســت. احتمال دستیابی به واکسن کرونا برای 
سال جاری در حد صفر است.عرفانی افزود: در همه 
جای دنیا از جمله ایتالیا و اسپانیا، در روزهای گذشته 
تعداد موارد آزمایش کووید۱۹ کاهشی بوده است اما 
در کشــور ما با توجه به افزایش توان آزمایشــگاهی 
ایــن مــوارد را افزایــش دادیم و روزانه تســت های 
آزمایشــگاهی بیشــتری را انجــام می دهیم. هر چه 
بیماریابی بیشــتر انجام شود، بیماران بیشتری کشف 
می شــوند و در این صــورت می توان افــرادی را که 
در تماس با بیماران بودنــد، آزمایش کرد و در دوره 
بی علامتی آنان را کشــف  و جداسازی کرد تا بیماری 
را به دیگران منتقل نکنند.او اضافه کرد: متأسفانه در 
هفته های گذشته شــاهد بودیم که یک عادی سازی 
شــرایط و شــروع مجدد فعالیت هــای اجتماعی و 
اقتصادی مقداری ســریع انجام شــد و شاید اثرات 
ناشی از این قدم ها از نظر کارشناسی به صورت کامل 
بررسی نشد. حال وقتی متوجه می شویم که احتمال 
شکستن یخ زیر پایمان وجود دارد یا باید تغییر جهت 
دهیم یــا اینکه دو، ســه قدم به عقــب بازگردیم تا 
یخ زیر پایمان نشــکند و در ورطــه بیماری غوطه ور 

نشویم. باید بحث همه گیری را جدی بگیریم.
عرفانی با بیان اینکه متأســفانه با عادی ســازی 
شرایط  مقداری حافظه رفتار بهداشتی  مردم کاهش 
یافت و حساسیت هایشــان  از ۹۰ درصد به ۳۰ تا ۴۰ 
درصد رسید، گفت: در برخی فعالیت های اقتصادی 
و اجتماعی صحبت می شــود که با تدوین و رعایت 
پروتکل ها می توان فعالیــت را برگرداند، درحالی که 
جنس و اصل یک فعالیت مشــخص می کند که آیا 
با کنترل بیمــاری کووید۱۹ می توان فعالیت را انجام 
داد  یا خیر؟ امروز سؤال شد که آیا استخرهای شنا و 
تالارها بازگشــایی می شوند یا خیر. باید توجه کرد که 
عنوان «تجمع انسانی» مطرح می شود که می تواند 
با ظرفیت کم و متوسط و انبوه باشد. ماهیت استخر 
شــنا و تالار پذیرایی، به معنای جمع شــدن مردم در 
کنار هم و ارتباط تنگاتنگ و مواجهه نزدیک اســت. 
حــالا آیا در ایــن مواجهه نزدیک می تــوان پروتکل 
جداســازی را اجرا کرد؟ خیر. نباید فراموش کنیم که 
ماهیت و ذات برخی فعالیت های اجتماعی با اصول 
فاصله گذاری اجتماعــی منافات دارد. صرف تدوین 
یک پروتــکل که الزامی برای اجرای آن وجود ندارد، 
نمی تواند تضمینی بر کنترل بیماری در جامعه باشد.

احتمال جهش ویروس آنفلوانزا در سال جاری
عرفانی بــا بیان اینکه همه مــا در معرض خطر 

شــرق: مهر ۹۶ و در شــروع دوره جدید مدیریت شــهری تهــران با حضور 
اصلاح طلبــان که امیدهای زیادی برای شــروع تغییــرات در پایتخت وجود 
داشــت، پست اینستاگرامی اســتمداد حمید فرخ نژاد- بازیگر- برای درختان 
و فضای ســبز تشنه و رهاشــده پادگان ۰۶ ارتش در خیابان پاسداران موجی 
از واکنش ها را به همراه داشــت که حالا یعنی دوسال ونیم بعد جواب داده 
اســت. پادگان ۰۶ ارتش در ادامه قانون خروج پادگان ها از شــهر تهران و با 
مجوزهای قانونی بالاخره به شهرداری تهران رسید و قرار است بوستان ارتش 
در این محدوده برپا شــود و روز گذشته شهردار تهران به همراه فرمانده کل 

ارتش عملیات اجرائی بوستان ارتش را آغاز کردند. 
مجموعه باغ هــای ســلطنت آباد که حالا چند دهه اســت مردم تهران 
آن را به عنوان پادگان ۰۶ ارتش در چهارراه پاســداران تهران می شناســند، 
پادگان ۵۰هکتاری  ۰۶ ارتش (جوادالائمه)، پادگانی نظامی -  آموزشی بوده 
اســت که از یک طرف به بزرگراه صیاد شیرازی و طرف دیگر آن به خیابان 
پاسداران می رسد و روز گذشته مراسمی با حضور مسئولان شهرداری تهران 
و ارتــش برای ۳۵ هکتار از آن برگزار شــد تا در آینده نزدیک تبدیل به یکی 
از بزرگ ترین بوســتان های شهری در شمال تهران شود؛ هرچند در مورد ۱۵ 
هکتار دیگر تصمیمی نگران کننده و منفعت جویانه برای بلندمرتبه ســازی 

گرفته شده است. 
پیــروز حناچی، شــهردار تهران در مراســم روز گذشــته کــه با حضور 
ســیدعبدالرحیم موسوی، فرمانده کل ارتش و جمعی از فرماندهان ارتش و 
رئیس و اعضای شــورای شهر تهران برگزار شــد، با اشاره به شرایط طبیعی 
شهر تهران از گذشته تا امروز گفت: تهران را به ارتفاعات البرز، چنارستان های 
وســیع و باغ های اطراف آن می شــناختند که پادگاه ۰۶ یکی از باغ های دوره 
قاجار با عنوان سلطنت آباد بوده است. شهردار تهران با اشاره به توافقاتی که 
در جریان این واگذاری انجام شده است، گفت: وقتی سخت ترین این پروژه ها 
به این شــکل به توافق می رسد، قطعا مابقی نیز می تواند به نتیجه برسد، ما 
تجربه خروج پادگان های دیگر از شهر تهران را داشته ایم و ان شاءاالله این مسیر 
را تعقیب خواهیم کرد. او درباره برنامه اجرائی در بوســتان جدید ارتش هم 
گفت: برای ۷۰ درصد این محدوده ساختمان های قدیمی مرمت خواهند شد 
و احداث جدیدی نخواهیم داشــت. بنابراین تلاش می کنیم با ایجاد خلاقیت 
این محدوده را همانند تپه های عباس آباد به مقصد گردشــگری تبدیل کنیم. 
نگاه را عوض می کنیم و در اینجا بارگذاری های ســنگین نخواهیم داشــت و 
زمینه را به گونه ای پیش خواهیم برد که نفع آن برای شــهروندان باشــد. از 
یک میلیــون و ۶۳۰ هزار مترمربع بارگذاری در ایــن محل با توافقی که انجام 
شــد، عدد بارگذاری به ۶۳۰ هــزار مترمربع کاهش پیدا کرد. همچنین در این 
محدوده اتصال ایستگاه مترو در طرف مجاور یعنی ایستگاه صیاد شیرازی را 
خواهیم داشت که به این ترتیب عدالت اجتماعی برای دسترسی همگانی در 
ســطح شهر فراهم می شود. او همچنین از توافق برای بازشدن مسیر پادگان 

جی خبر داد و گفت: امیدواریم برای پادگان  منطقه ۱۳ نیز به توافق برسیم که 
این موضوع در دستور کار قرار گرفته است. 

او درمورد نحوه توافق با ارتش و بلندمرتبه و تجاری سازی در محدوده در 
اختیار ارتش از این بوســتان هم گفت: طبق توافق صورت گرفته با ارتش ۱۵ 
هکتار از این مجموعه در اختیار ارتش و مابقی در اختیار شهرداری تهران قرار 
می گیرد که کل مساحت آن ۴۹ هکتار است و بنا داریم هم زمان با هفته دفاع 
مقدس در بوســتان را به روی مردم باز کنیم. او تصریح کرد که کلیات سطح 
اشغال این مجموعه در شورای عالی شهرسازی و معماری کشور به تصویب 
رسیده است و بر این اساس ساخت یک هتل پنج ستاره و بخش های اداری و 
تجاری در آن ۱۵ هکتار در اختیار ارتش در دستور کار قرار دارد. در این مراسم، 
امیر ســرتیپ رضا خرم طوســی، رئیس بنیاد تعاون ارتش با اشاره به تبدیل 
پادگان قلعه مرغی به بوســتان ولایت و همچنین تبدیل اراضی وسیع چیتگر 
به مراکز خدماتی، تفریحی و مســکونی، به عنوان گوشــه ای از همیاری های 
ارتش با مدیریت شــهری در گذشــته، گفت: تبدیل پادگان ۰۶ جوادالائمه به 
بوستان بزرگ ارتش در راستای همیاری های ارتش با مدیریت شهری و برای 
تامین منافع ملت اســت. رئیس بنیاد تعاون ارتش با بیان اینکه منافع ارتش 
جدا از منافع ملت نیســت، عنوان کرد: ارتش همواره به عنوان یکی از ارکان 
قدرتمند نظامی کشــورمان در عرصه های گوناگون خوش درخشیده است و 
نه تنها در عرصه دفاعی دستاوردهای بی نظیری داشته، بلکه در عرصه های 
مردم یاری و کمک به آسایش و آرامش مردم نیز برگ های زرین بی شماری به 
دفتر قطور افتخارات خود افزوده است. امیر خرم طوسی تصریح کرد: این بار 
نیز ارتش جمهوری اسلامی ایران در ادامه جلوه های مردم یاری خود و تحقق 
شــعار «ارتش فدای ملت»، ۳۵ هکتــار از اراضی خود را در محدوده پادگان 
۰۶ پاســداران برای احداث «بوستان بزرگ ارتش» و در راستای ایجاد آرامش 
و آســایش مردم عزیز تهران هدیه کرد. رئیــس بنیاد تعاون ارتش گفت: این 
بوستان بزرگ، ۳۵ هکتار و هم اندازه پارک ملت تهران است که در یک اقدام 
همدلانه، نوع دوســتانه و خیرخواهانه برای احداث بوستان اهدا شده است. 

ارتش جمهوری اسلامی ایران پیش تر نیز حدود ۳۰۰ هکتار از زمین های خود 
در پادگان قلعه مرغی را برای احداث بوســتان ولایت اختصاص داده بود که 
این بوستان با حضور مقام معظم رهبری در سال ۱۳۹۰ به بهره برداری رسید. 
محسن هاشمی، رئیس شورای شهر تهران هم در این مراسم با بیان اینکه 
استفاده از فضاهای خدماتی رضایتمندی شهروندان را به همراه دارد و مردم 
متوجه خواهند شد که مسئولان به فکر حل مشکلات آنها هستند، گفت: در 
تهران پنج درصد مســاحت شهر به پادگان های شهری اختصاص دارد که با 
قوانین موجود و همت شورای عالی شهرسازی و معماری کشور مقرر است 
این پادگان ها در اختیار مردم قرار گیرد و پادگان ها و نیروهای نظامی از شــهر 
خارج شوند. وی تأکید کرد: البته در مسیر خروج پادگان ها از شهر موانع زیادی 
از جمله تأمین منابع مالی وجود دارد اما خوشــبختانه امروز ثمره جلســات 
متعدد و هماهنگی ها را مشــاهده کردیم. حدود دوهزارو ۹۰۰ هکتار فضای 
نظامی در شهر تهران بود که برخی از آنها از شهر خارج شده اما پادگان جی 
و پادگان واقع در منطقه ۱۳ و بخشــی از صنایع دفاعی هنوز در شــهر تهران 

مانده است. امیدواریم با همین روش شاهد خروج این پادگان ها نیز باشیم. 
رئیس شورای اسلامی شهر تهران در بخش دیگری از صحبت های خود 
ابراز امیدواری کرد که در یک ســال باقی مانده از دوره پنجم مدیریت شهری 
امر مهم خروج پادگان ها از شــهر به تحقق برســد. محمد اسلامی، وزیر راه 
و شهرسازی هم در این مراســم تأکید کرد: در ۳۰ درصد محدوده پادگان ۰۶ 
که در اختیار ارتش قرار گرفته اســت، حداقل ســطح اشــغال در نظر گرفته 
شــده تا در کنار بوستانی که احداث می شــود بخش مورد استفاده ارتش نیز 
نقش آفرین باشد و به عنوان محیطی مسکونی و خدماتی در کنار این بوستان 
ارائه خدمات داشــته باشد. وی گفت: اگر نگاه حاکم گذشته درخصوص این 
محدوده ادامه پیدا می کرد، قطعا نمی توانستیم به جمع بندی امروز برسیم. 
اینکه در این فضا به موجب قانون محیطی در اختیار داشــته باشیم که برای 
ارائه خدمات به شهروندان در اختیار شهر قرار بگیرد، قطعا حاصل جلسات 
و پیگیری های متعدد بود و امیدواریم این خدمات ارزشــمند به شــهروندان 
ارائه شــود. وزیر راه و شهرســازی در بخش دیگری از صحبت های خود به 
نقش مهم کمیســیون های ماده ۵ در مدیریت شهری اشاره کرد و افزود: باید 
نقش این کمیسیون ها مورد توجه قرار گیرد. اگر توافق قبلی درخصوص این 
محدوده اجرائی می شــد، قطعا نمی توانســتیم این خدمات را به شهروندان 
ارائه کنیم و امکان ایجاد چنین فضایی میســر نبود. وی تأکید کرد: بارگذاری 
یک میلیون و خــرده ای مصوبه شــورای عالی شهرســازی و معماری نبوده 
و تاکنون موضوع این محدوده به این شــورا نیامده بــود و برای اولین بار این 
موضوع به شــورای عالی شهرسازی و معماری کشور ارجاع شد که تصمیم 
نهایی برای احداث این بوســتان اتخاذ شد. امیدواریم این هدیه مبارک مردم 
عزیز تهران باشد. همچنین از فرماندهی معظم کل قوا و ارتش که این هدیه 

را به مردم تهران دادند، قدردانی می کنیم. 

۳۵ هکتار از پادگان ارتش با توافق مدیریت شهری، ارتش و  وزارت راه و شهرسازی واگذار شد

سهم سبز مردم از ۰۶

ابتلا بــه کرونا قــرار داریم، دربــاره جهش ویروس 
آنفلوانزا در سال جاری گفت: ویروس آنفلوانزا مایل 
و علاقه مند به جهش ویروســی اســت. اگر جهش 
کوچک داشــته باشــد و ماهیت ویروس حفظ شود 
اما در برخی از رفتارهایش در سرایت و بیماری زایی 
تفاوت ایجاد شود،  جهش کوچک است که منجر به 
طغیان ها و همه گیری فصلی این بیماری می شــود 

که سال گذشــته درباره آنفلوانزای H1N1 شاهد آن 
بودیم. اگر جهش اساسی و ریشه ای باشد و ویروس 
جدیدی متولد شــود، شیفت آنتی ژنی اتفاق می افتد 
که می تواند عامل ایجاد پاندمی آنفلوانزا باشــد که 
در ســال ۱۳۸۸ با آن مواجه شدیم. احتمال دارد هر 
۱۰ ســال، یک بار با پاندمی آنفلوانزا مواجه می شویم 

بنابراین باید با آمادگی وارد پاییز شویم.

رئیس اداره مراقبت بیماری های واگیر وزارت بهداشت
در عادى سازى شرایط کشور عجله کردیم


